
Ledenvergadering ChristenUnie Terneuzen 
d.d. 22 maart 2023 in Het Warenhuis, Axel 
 
Aanwezig: bestuur, fractie en 6 leden 
Sprekers: SchuldHulpmaatje 
 
Jan van Dixhoorn opent de vergadering met het lezen van Romeinen 8 : 22 – 30 en gaat 
voor in gebed.  
 
De agenda wordt vastgesteld.  
Er zijn geen reacties op de jaarverslagen. 
 
De opkomst voor deze ledenvergadering valt erg tegen, met maar 6 leden die gekomen zijn.  
Voor de genodigde sprekers is het ook jammer, ze hadden gehoopt met hun goed 
voorbereide verhaal meer mensen te kunnen bereiken om over het werk van 
SchuldHulpmaatje te vertellen.  
 
Henk Eerkes en Jan Ellen geven een terugblik van het fractiewerk van het afgelopen jaar. 
 
Henk: Er is een programma geschreven voor de gemeenteraadsverkiezingen. De restzetel 
die we de vorige verkiezingen hadden, werd nu, door voldoende stemmen, verzilverd tot 2 
“echte” zetels. Er was een vraag voor samenwerking met de SGP, met Ben van Assche als 
wethouder, maar het bestuur van de SGP heeft dit vooralsnog afgewezen. Dat betekende 
dat we helaas ook niet verder konden gaan in de coalitie. Ben heeft zijn werk binnen de 
fractie neergelegd, vanwege eventuele belangenverstrengelingen met het zoeken naar een 
baan, nu het wethouderschap voor hem stopte.  
 
Vanuit de leden komt de vraag/opmerking, dat het goed zou zijn om wellicht wat vaker naar 
buiten te treden als fractie van de CU, zodat men ziet waar we mee bezig zijn en waar we 
voor staan.  
 
Jan: Vorig jaar juni is er een klimaatstrategie afgesproken voor Zeeuws-Vlaanderen.  
Hij refereert aan de enorme regenval van 10 september 2022 met grote wateroverlast in 
bepaalde delen van Terneuzen. Binnenkort is er overleg wat er op korte termijn gedaan kan 
worden om zoveel wateroverlast een volgende keer te voorkomen.  
GGD: binnen de GGD is er veel misgegaan door zelfsturende teams. Directie moest teveel 
mensen aansturen met te weinig mankracht. Nu investering in extra laag tussen directie en 
werkvloer, voor betere aansturing en beter functioneren.  
Lodewijkcollege: uiteindelijk is locatie Oude Vaart gekozen voor nieuwbouw. Niet iedereen is 
het hiermee eens. Er is een hoorzitting geweest voor betrokken partijen, op initiatief van CU 
en SGP. Rapport was niet objectief, verschil van benadering over beide locaties.  
 
Vanuit de leden komt de opmerking om ervoor te pleiten, dat het CTT en de proeffabriek bij 
Scalda onder dak blijven en niet mee verhuizen naar Oude Vaart. Als het wel mee verhuist, 
zou dit wil eens een versneld vertrek van Scalda uit Terneuzen kunnen betekenen.  
 
Na een korte pauze is het de beurt aan de vertegenwoordigers van SchuldHulpmaatje (Riny 
Dees, Nelly Mol en Henk Lucasse) om te vertellen over hun werk in de Gemeente 
Terneuzen. Aan de hand van een PPT wordt uitgebreid vertelt over het ontstaan en het werk, 
wat aan de hand van een (anonieme) casus wordt toegelicht.   
Mooi en intensief werk, waar zeker nog extra “maatjes” bij kunnen! De nood is hoog, ook in 
onze gemeente.  
 
Henk eindigt de vergadering met gebed. 
 



Na afloop nog even gezellig napraten onder het genot van een drankje.  


